
 

Pirineus TV,  27/08/21 

Aragonès diu que els jocs necesiten l’aval 
d’una consulta 

El president Pere Aragonès ha ressaltat avui la importància i la necessitat que 
els Jocs Olímpics d’Hivern i la seva celebració al Pirineu de cara al 2030 tinguin 
un suport explícit per part de la ciutadania. 

Després que el Comitè Olímpic Internacional ja hagi rebut la proposta de la 
candidatura, ara s’iniciaran les converses per tal de concretar el projecte. 

Un projecte, ha dit Aragonès, que no ha de durar 15 dies, sinó que ha d’anar 
lligat a un desenvolupament integral del territori, i no a grans obres 
urbanístiques. 
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